

Youth in Care NETWORK



NEWSLETTER

WHO ARE WE?: NEW BRUNSWICK YOUTH IN CARE NETWORK

The New Brunswick Youth In Care Network seeks to develop a sense of belonging and a spirit of leadership in youth who are in and from the provincial care system. Since its beginning in 2010, network members have had a considerable impact on the legislation, policies and regulations that govern the child welfare system in New Brunswick. Youth can either become a part of the network youth leadership group or connect in other ways by participating in any number of network activities, workshops, events and engagement sessions.

Network Leaders

We will be hosting an online session to connect with folks who may not have been able to attend the in-person Roadshow

On August 19th from 5:30pm-7:30pm
If you or someone you know would like to attend, please reach out to one of the emails below!

Upcoming Events

- Youth Works August 5th & 6th
- Roadshow: Sussex August 11th
- Roadshow: Network Leaders Zoom Meeting August 19th
- Roadshow: Shippagan August 20th

2026 Summer Roadshow

Our Summer Roadshow goal is to connect, make memories, and have youth voices in planning the activities for the next calendar year.

In July, we travelled to St Stephen, Bath, Grand Falls, Petit Rocher, Miramichi, Moncton, Saint John, and Fredericton.

We have had over 50 youth participate already this summer!! So far, youth in all zones have all had a great interest in outdoor adventures/activities

Thank you to everyone who has participated already! We look forward to connecting with the remaining youth in August! 😊



BULLETIN MENSUEL

QUI SOMMES-NOUS?: RÉSEAU DES JEUNES PRIS EN CHARGE DU N-B

Le Réseau des jeunes en charge du Nouveau-Brunswick cherche à développer un sentiment d'appartenance et un esprit de leadership chez les jeunes qui se retrouvent dans le système de soins provincial. Depuis ses débuts en 2010, les membres du réseau ont eu un impact considérable sur les politiques qui régissent et les administrateurs qui gèrent le système de prise en charge. Les jeunes peuvent faire partie du groupe de leadership du réseau ou s'impliquer d'autres façons en prenant part aux activités, ateliers, événements et sessions d'engagement.

Leaders du Réseau

On aura une rencontre en ligne (Zoom) pour les leaders du Réseau qui n'ont pas pu être présents aux activités en personne lors de notre Roadshow d'été.

Le 19 août de 17 h 30 à 19 h 30

Si vous, ou quelqu'un que vous connaissez, souhaitez participer, envoyez-nous un message à l'un des courriels ci-dessous!

Roadshow d'été 2026:

Durant notre Roadshow on espère connecter, faire des souvenirs et avoir la voix des jeunes dans la planification de nos activités pour l'année prochaine.

En juillet, on a voyagé à St. Stephen, Bath, Grand-Sault, Petit-Rocher, Miramichi, Moncton, Saint John et Fredericton.

On a déjà eu plus de 50 jeunes qui ont participé cet été! Jusqu'à maintenant, les jeunes de toutes les zones ont montré un grand intérêt pour les activités et aventures en plein air.

Un grand merci à tous ceux et celles qui ont participé! Nous avons très hâte de rencontrer le reste des jeunes en août! 😊

Événement à venir:

- | | |
|--|-------------|
| • Jeunesse au travail | 5 et 6 août |
| • Road Show: Sussex | 11 août |
| • Road Show: Réunion Zoom pour les leaders du Réseau | 19 août |
| • Road Show: Shippagan | 20 août |